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Zeer geachte mevrouw Kaag, 

 

Graag reageert de Association of Proprietary Traders (APT), de branchevereniging van in Nederland gevestigde 

handelshuizen voor eigen rekening (HER’s), op de consultatie Wijziging Bbft 2019, waarin de bijdrage van 

handelshuizen ongewijzigd op 1,5% van het doorlopende AFM-toezicht wordt vastgesteld. 

 

Zoals eerder aangegeven in onze reacties op consultaties van wijzigingen van het Bbft 2019 d.d. 3 juli 2020 en 2 

juli 2021 is het procentuele deel van handelshuizen in de bekostiging van het toezicht in een paar jaar tijd 

aanzienlijk gestegen, mede door een “Brexit add on” van 0,5%, zonder dat de komst van Angelsaksische 

handelshuizen tot een daarmee corresponderende uitbreiding van het HER-toezichtteam heeft geleid. De 

gestegen uitgaven betekenen een stevige kostenverhoging voor onder toezicht staande instellingen. Uit het 

recent door de AFM gepubliceerde overzicht over de ontwikkelingen van heffingen over de periode 2013-2021 

blijkt dat de toezichtskosten voor HER’s met 450% zijn toegenomen. Deze toename staat niet in verhouding tot 

de toename bij andere groepen instellingen die actief zijn op de kapitaalmarkten, zoals centrale tegenpartijen 

(100% toename), financiële infrastructuur (171%) en clearinginstellingen (111%) en is naar onze mening 

buitenproportioneel, mede in relatie tot het risicoprofiel van HER’s op de kapitaalmarkten. 

 

De Brexit is een gepasseerd station, maar de tijdelijke Brexit-bijdrage heeft wel een duurzaam karakter 

gekregen. Wij begrijpen dat het wegvallen van rol van het Verenigd Koninkrijk binnen ESMA additionele 

inspanningen vergt, maar die activiteiten komen de kapitaalmarkten als geheel ten goede. Daarbij gaat het om 

een algemeen belang dat niet slechts door specifieke groepen instellingen zou moeten worden bekostigd.    

 

Wij roepen u dan ook op tot een heroverweging van het Brexit deel van de bekostiging van HER’s. In ieder 

geval is een evaluatie daarvan wenselijk voor de start van conceptie van het kostenkader voor 2024 e.v.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Matthijs Pars, 

Directeur APT 

https://verslaggeving.afm.nl/onze-kosten-in-perspectief/heffingen-per-toezichtgebied

